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ZÁPIS ZE SCHŮZE RADY ÚBD SLČR č. 7 

Praha, sídlo SLČR, (Cukrovarnická 483/42, Praha 6), 28. listopadu 2024 
  
Přítomni:   
Rada ÚBD: Aleš Vaněk, Jakub Gräf, Jan Hamr, Michal Kučera, Tomáš Valoušek 
  připojeni: Petr Kubíček, Aleš Razým 
RK ÚBD:  Věra Chvátalová, Yveta Hladíková; připojeni: Václav Suchánek 
Hosté:  připojeni: Marek Dušek (zástupce paralympijského sportu) od 15:10 hod., 

Jan Franc (šéftrenér RD) od 15:30 hod. 
Ředitel ÚBD:  Štěpán Kaliba 
Zapisovatel: Jitka Bartoňová 
 

Program:  1/ Schválení programu jednání, připomínky, doplnění 
   2/ Schválení zapisovatele a ověřovatele 
   3/ Kontrola a schválení zápisu a usnesení z jednání Rady ÚBD č.6 
   4/ Potvrzení usnesení odhlasovaných Radou ÚBD per rollam 
   5/ Ekonomika ÚBD SLČR 
   6/ Činnost SLČR 
   7/ Činnost ÚBD SLČR 
   8/ Situace v SCM Jilemnice 
   9/  Různé 

Jednání Rady ÚBD začalo v 15:00 hodin. 
 
1. Schválení programu jednání, připomínky, doplnění 

Aleš Vaněk přivítal přítomné členy Rady ÚBD a hosty. Konstatoval, že Rada ÚBD je 
usnášeníschopná a předložil návrh programu s tím, že v průběhu jednání vystoupí dva hosté, 
Marek Dušek a Jan Franc.  

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/1: Rada ÚBD schválila program jednání Rady ÚBD 
č.7.  

 Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdržel 0 
 
 
2. Schválení zapisovatele a ověřovatele  

Aleš Vaněk navrhl ověřovatele zápisu Aleše Vaňka a Jana Hamra, zapisovatele Jitku 
Bartoňovou.  

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/2:  Rada ÚBD schválila ověřovatele zápisu Aleše 
Vaňka a Jana Hamra, zapisovatele Jitku 
Bartoňovou. 

 Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdržel 0 
 
 
3. Kontrola a schválení zápisu a usnesení z jednání Rady ÚBD č.6 

Věra Chvátalová se ohradila proti stylizaci svého vyjádření v bodu č. 8/2 Různé a požádala o 
změnu textu. Nový text: „Věra Chvátalová vyjádřila nesouhlas s vyjádřením Pavla Bence, 
ředitele ASC Dukla Praha, týkajícího se její osoby a jejího podílu na odvolání minulých 
sportovních ředitelů. Všechny jeho informace uvedla na pravou míru (zdokumentováno 
zápisy z R ÚBD). Dále uvedla, že několik členů Rady ÚBD mělo informace, jak tato odvolání 
proběhla a mrzí ji, že na tato obvinění nereagovali.“  
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Yveta Hladíková požádala o doplnění bodu č.8/3 Různé „Situace v SCM Jilemnice – odvolání 
Václava Hamana“ a přečetla část zápisu, týkající se komunikace mezi předsedkyní ČKS SKI 
Jilemnice, Barborou Horáčkovou a předsedou ÚBD, Alešem Vaňkem, na schůzi výboru ČKS 
SKI Jilemnice konané dne 1. 10. 2024 (přesná citace zápisu):  
„- na dotaz předsedkyně, zda by jako rodič akceptoval nevhodné chování trenéra, reagoval, 
že toto je ve sportu běžné a oproti atletice v normě, předsedkyně nesouhlasí.  
- na dotaz předsedkyně, zda Rada ÚBD 30.září řešila dopis a e-mail s informací o odstoupení 
od smlouvy s trenérem a odvolání z pozice vedoucího trenéra, sdělil, že formálně se tímto 
Rada nezabývala, podle jeho názoru nemá oddíl právo odvolat vedoucího trenéra z této 
pozice, a dokud oddíl neuvede jméno nového vedoucího trenéra, tak to nebude Rada řešit. 
Při případném jednání o novém vedoucím trenérovi si má předsedkyně uvědomit, že on jako 
člen Rady má jeden hlas ze 7.“ 
Aleš Vaněk vyjádřil nesouhlas s citovaným tvrzením a odmítl, že by to takto říkal. 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/3:  Rada ÚBD schválila zápis z jednání Rady ÚBD č.6 
včetně doplnění Věry Chvátalové a Yvety 
Hladíkové.  

 Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdržel 0 
 
 
Vystoupení hostů 

V 15:10 hodin vystoupil Marek Dušek, zástupce paralyžování, a informoval členy Rady ÚBD, 
že zástupci parasportu byli ze strany FIS vyzváni k uspořádání závodů SP v roce 2026, 
přičemž by nabídku rádi využili. Navrhl v této věci propojení s ÚBD a předložil členům Rady 
ÚBD nabídku na společné uspořádání závodu. 

Proběhla diskuse, ve které Marek Dušek na dotaz Petra Kubíčka popsal členění paralyžování, 
přibližné počty účastníků apod.; na dotaz Aleše Vaňka přiblížil podmínky týkající se tratí pro 
paralyžování. Na závěr informoval, že pošle sportovnímu řediteli ÚBD další informace týkající 
se návrhu. 

15:21 hodin – odchod Marka Duška 
 
 
4. Potvrzení usnesení odhlasovaných Radou ÚBD per rollam 

Potvrzení usnesení odhlasovaného Radou ÚBD per rollam dne 19. 11. 2024 - schválení 
nominace na závody SP a FESA 2024-2025 – první část  

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/4:  Rada ÚBD schválila nominace na závody SP a 
FESA 2024-2025 – první část.  

 Hlasování per rollam 19. 11. 2024 - ze 7 členů: pro 7, proti 0, zdržel 0 

 

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/5:  Rada ÚBD potvrdila usnesení schválené per rollam 
(usnesení RÚBD č.7/4/2024). 

 Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdržel 0 
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5. Ekonomika ÚBD SLČR 

Aleš Vaněk informoval členy Rady ÚBD o čerpání ÚBD SLČR a CSS za období leden - říjen 
2024 a okomentoval předložené podkladové materiály.  

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/6:  Rada ÚBD vzala na vědomí informace o finanční 
situaci ÚBD SLČR.  

 
 
Vystoupení hostů 

V 15:30 hodin vystoupil Jan Franc, šéftrenér RD, a seznámil členy Rady s aktuální situací 
RD-A v předvečer prvních závodů SP v sezóně 2024-2025 (SP Ruka, SP Lillehammer, SP 
Davos). 

15:41 hodin – odchod Jana France 
 
 
6. Činnost SLČR (VV SLČR / Rada SLČR) 

Aleš Vaněk informoval o výstupech z jednání VV SLČR 14.11.2024: 
- schváleny žádosti za celkem 21 mil. v rámci Nadace ČEZ  
- probíhá příprava SP SB Dolní Morava, bude nutné vyčlenit externího pracovníka 
- uzavřena smlouva mezi SLČR a Českou spořitelnou ve věci úvěru na pokrytí prvních měsíců 
roku, než SLČR obdrží státní dotace 
- finance z dotace MTZ byly již zaslány 
- SLČR zorganizuje náborovou akci pro všechny disciplíny ve Špindlerově Mlýně  
- přišel druhý přístroj na měření fluoru (SLČR) 
- proběhla schůzka mezi SLČR a NSC Harrachov 
Věra Chvátalové doplnila, že na jednání VV SLČR byl rozvinut návrh prezidenta SLČR, 
Davida Trávníčka, na sloučení disciplín v rámci SLČR. Od návrhu na sloučení krajů bylo 
ustoupeno. Zadán úkol Janu Šindelářovi provést ekonomickou rozvahu změny a předložit 
k připomínkování. Do ZOH Milano / Cortina d'Ampezzo 2026 by struktura SLČR měla zůstat 
beze změny. 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/7:  Rada ÚBD vzala na vědomí informace o činnosti 
SLČR.  

 
7. Činnost ÚBD SLČR  
a/ Reprezentace 
Štěpán Kaliba doplnil informace podané Janem Francem. Informoval, že aktuálně probíhá VT 
RD-B v Harrachově, v sobotu odjedou do Livigna, poté budou následovat závody FESA ve 
Schlinigu. RD-junioři absolvovali VT v Oberhofu, aktuálně trénují individuálně v klubech. 
 
b/ Sportovně talentovaná mládež 
Štěpán Kaliba informoval, že proběhla průběžná kontrola fungování STM, celkově zhodnotil 
aktuální činnost bez problému. Dále byla provedena kontrola trenérského zabezpečení SCM 
a SpS s výsledkem, že všechny kluby splňují podmínky dané systémem kromě klubu LK 
Slovan Karlovy Vary, u kterého proběhne zjištění, zda nedošlo k chybě při vyplnění formuláře 
„Plán využití finančního příspěvku na STM“. 
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Aktuálně se řeší možnosti vylepšení karty klubu v souvislosti se závodním portálem SLČR 
(možnost zařazení i zahraničních závodů). Tomáš Valoušek informace doplnil a konstatoval, 
že závody pod hlavičkou FIS se do portálu již momentálně načítají, co se týká podstatných 
dalších zahraničních závodů, řeší se možnosti; je potřeba v této souvislosti vzít v úvahu i 
pravidla programu „Můj klub“. 
 
c/ Vzdělávání 
Štěpán Kaliba kladně zhodnotil proběhlé školení trenérů C a B v Rýmařově, součástí byla i 
kontrola fluoru pro kluby, další kontrola fluoru byla v Jilemnici, následovat bude ještě Vimperk 
a Chomutov. Dále informoval, že úspěšně proběhla tři školení rozhodčích (Zadov, Nové 
Hamry, Vrchlabí) a poděkoval lektorům všech akcí. 
 
d/ Soutěžní řád ÚBD SLČR 2024-2025  
Štěpán Kaliba informoval, že STK ÚBD projednala došlé připomínky na svém jednání ve 
Studenci, dochází k zapracování a finalizaci. Soutěžní řád odkazuje na dokument „Kontrola 
fluoru“, který bude viset na webu SLČR (obsáhle zpracovaný postup), zůstává i nadále 
povinnost podepsat Čestné prohlášení týkající se zákazu používání fluorových přípravků. 

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/8:  Rada ÚBD schválila Soutěžní řád 2024-2025 s tím, 
že pověřuje STK ÚBD jeho finalizací. 

 Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdržel 0 
 
e/ Seminář STK/TD/pořadatelů závodů - Studenec 22.-23.11.2024 
Štěpán Kaliba kladně zhodnotil průběh semináře: 
- STK ÚBD si zvolila ze svého středu za předsedu Ivetu Roubíčkovou 
- důkladně probrán dokument „Kontrola fluoru“ s technickými delegáty  
- samostatná schůzka s pořadateli závodů, na které byl znovu probrán dokument „Kontrola 
fluoru“ a další věci související s pořádáním závodů 
 
f/ Společné mazání  
Štěpán Kaliba předložil návrh provést společné mazání na obou závodech dospělých a 
dorostu ve Vimperku. 

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/9:  Rada ÚBD schválila systém společného mazání 
(odevzdání lyží a příprava lyží na jednom místě 
servisní skupinou) u závodů ČP dosp/dor. 25.-
26.1.2025 ve Vimperku pro oba závody. 

 Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdržel 0 
 
 
g/ Pořádání závodů SP 2027 - realizace 

Členové Rady ÚBD diskutovali organizační zabezpečení závodů SP 2027. Dále diskutovali 
myšlenku provázat závod FESA s dalším závodem ve spolupráci s paralyzováním. 

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/10:  Rada ÚBD souhlasí s myšlenkou pořádání 
společných závodů s paralyzováním. 

 Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdržel 0 
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 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/11:  Rada ÚBD schválila Aleše Vaňka na post 
koordinátora závodu Světového poháru v běhu na 
lyžích 2027. Náplň práce, rozsah činnosti a výše 
odměny budou schváleny na příštím jednání 
RÚBD. 

 Hlasování: přítomno 7 členů, pro 6, proti 0, zdržel 1 

 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/12:  Rada ÚBD vzala na vědomí informace o činnosti 
ÚBD SLČR.  

 
 
 
8. Situace v SCM Jilemnice  

Aleš Vaněk okomentoval podkladové materiály a konstatoval požadavek VV SLČR o 
vyjádření Rady ÚBD ke stížnosti Barbory Horáčkové na zasahování předsedy ÚBD, Rady 
ÚBD a TR ÚBD do interních záležitostí klubu ČKS SKI Jilemnice. 
Proběhla diskuse. 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/13:  Rada ÚBD rozumí, že předložené návrhy řešení 
situace v SCM Jilemnice mohly být klubem ČKS 
SKI Jilemnice chápany jako vměšování, nicméně to 
nebylo úmyslem a Rada ÚBD diskutovala pouze 
v zájmu sportovců SCM Jilemnice. 

 Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdržel 0 
 
 
9. Různé 
1. Aleš Razým pochválil a poděkoval UXFans za práci odvedenou na vývoji závodního portálu 
SLČR.  
 
2. Petr Kubíček vznesl dotaz ohledně řešení žádosti FENIX SKI TEAM Jeseník na VV SLČR 
týkající se povodní. Aleš Vaněk informoval, že v této věci proběhne hlasování per rollam. 
 
3. Věra Chvátalová podala informaci k Výzvě Můj klub 2025: zahájení příjmu žádostí bude od 
20.12.2024, 12:00 hod., ukončení příjmu žádostí bude 31.1.2025, 12:00 hod. 
 
4. Věra Chvátalová seznámila Radu ÚBD s kontrolou účetních dokladů za roky 2023 a 2024 
a žádá o doplnění podkladů schválených na VH ÚBD 2023. 
 
5. Žádost SKI Police nad Metují o vydání stanoviska podpory k výstavbě nového sportoviště 
(fotbalové hřiště s umělým povrchem a in-line dráhu okolo + zázemí). 

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.7/14:  Rada ÚBD vyjádřila podporu projektu výstavby 
nového sportoviště (fotbalové hřiště s umělým 
povrchem a in-line dráhu okolo + zázemí) v Polici 
nad Metují. 

 Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdržel 0 
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6. Aleš Vaněk informoval o průběhu přípravy zázemí v areálu Horní Mísečky. 
 
7. Příští jednání Rady ÚBD č.8: 19. 12. 2024, v 15:00 hodin, Liberec.  
 
 
 
 
Jednání skončilo v 18:24 hodin.  

Zápis: Jitka Bartoňová 
Ověřovatelé: Aleš Vaněk 

Jan Hamr 
Praha 28. 11. 2024 

 
 
 
 
 
 


